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Zápis z 9. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 16. 11. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová, V. Pohludka, M. Gongolová, 
Mgr. E. Bartečková, Mgr. Naděţda Honzáková, A. Škuta  
 
Omluvení členové ZO: Ing. I. Stříţ 
 
Hosté: J. Dorda, J. Javorský 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 19:05 h. 
 

Návrhová komise: V. Pohludka, A. Škuta 
 

Ověřovatelé zápisu: M. Gongolová, Mgr. N. Honzáková 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 8 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 
1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání  
3) Zprávy výborů  
4) Rozpočtová úprava č. 2/2011 obce Dolní Tošanovice  
5) Závěrečný účet obce Dolní Tošanovice za rok 2010  
6) Rozpočtové opatření č. 5/2011  
7) Rozpočtový výhled na roky 2012 – 2022  
8) Přijetí daru – místní komunikace k Jursovým  
9) Smlouvy o zřízení věcného břemene (číslo IP-12-8009145/02)  
10) Ţádosti:  

a. Ţádost o dofinancování provozu Základní školy na rok 2011  
b. Ţádost o dofinancování provozních nákladů ISÚ Komorní Lhotka  

11) Zpráva o provedené veřejnoprávní kontrole v ZŠ Dolní Tošanovice  
12) Diskuse  
13) Závěr  

 
 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
- viz. výše. (proběhlo)  
 

 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce ze 
dne 07. 09. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 8 přítomných pro 
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Ad 3.) Zprávy výborů 
 
Předsedkyně finančního výboru M. Gongolová přednesla zprávu finančního výboru ze dne 
2. 11. 2011. (viz. příloha č. 1) 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Ad 4.) Rozpočtová úprava č. 2/2011 obce Dolní Tošanovice 
 
Starosta uvedl, ţe u provedeného dílčího přezkoumání hospodaření obce Dolní Tošanovice 
dne 27. 9. 2011 za uplynulé období roku 2011 byl shledán jako nedostatek neschválení 
rozpočtového opatření č. 2/2011. Je tedy nutné tuto chybu napravit a rozpočtové opatření č. 
2/2011, které bylo na předchozích zasedáních projednáváno, tak dodatečně schválit. Poté 
vyzval zastupitele k hlasování o schválení rozpočtové úpravy č. 2/2011. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
Ad 5.) Závěrečný účet obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
 
Dále starosta uvedl, ţe u dílčího přezkoumání hospodaření obce Dolní Tošanovice dne 27. 9. 
2011 za uplynulé období roku 2011 byl shledán jako nedostatek, ţe v usnesení, kde 
zastupitelstvo schvaluje zprávu z auditu, chybí výrok „s výhradou“ u bodu závěrečný účet. 
Vyzval proto přítomné k hlasování o doplnění usnesení č. 6 ze dne 14. 06. 2011 o text „ 
Souhlasem s celoročním hospodařením s výhradou“. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Ad 6.) Rozpočtové opatření č. 5/2011 
 
Starosta předloţil k nahlédnutí zastupitelům návrh rozpočtového opatření č. 5/2011, kterým 
se zabýval na své schůzce i finanční výbor. Po seznámení se s rozpočtovým opatřením, 
vyzval starosta přítomné k hlasování o přijetí rozpočtové úpravy č. 5/2011. (viz. příloha č. 2) 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

Ad 7.) Rozpočtový výhled na roky 2012 – 2021 
 
Starosta předloţil zastupitelům návrh na rozpočtový výhled pro léta 2012 – 2021, tedy na 10 
let. Kaţdý územní samosprávný celek je povinen dle § 2 odst. 1 zákona č. 250/2000 Sb.  
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění pozdějších předpisů vypracovat 
rozpočtový výhled. Protoţe obec pouţívá i cizí zdroje financování – úvěr, je nutné 
rozpočtový výhled vypracovat na 10 let.  
Tento výhled je sestaven na základě analýzy hospodaření obce v minulých letech a vyuţívá 
předpokládané trendy k odhadu ekonomické situace obce na následujících deset let. Tento 
návrh bude v příslušných letech rozpracován v rámci zpracování návrhu rozpočtu na daný 
rok.  
Poté, co se s ním zastupitele seznámili, vyzval k hlasování o přijetí rozpočtového výhledu na 
období 2012 – 2021. (viz. příloha č. 3) 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
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Ad 8.) Přijetí daru – místní komunikace k Jursovým 
 
Starosta nechal zastupitele nahlédnout do dokumentace, která se týkala vyměření 
komunikace směrem k Jursovým, uvedl, ţe cesta má více vlastníků po určitých dílech a na 
zastupitelích je vybrat záměr, jak komunikaci obec nabude? Nabízí se dvě moţnosti: 

- Odkoupit ji 
- Nebo získat darem 

Kaţdopádně, je ale nutné ji nechat ocenit, coţ bude muset obec uhradit. 
Starosta dále uvedl, ţe on je pro variantu koupě.  
 
Zastupitelé poté diskutovali o ceně za m2 a shodli se, ţe by to mělo být 5 Kč/m2. 
 
Starosta poté vyzval k hlasování o koupi cesty směrem k Jursovým v ceně 5,- Kč/m2, (parc. č. 
885/1; 879/1; 886; 1557; 855; 872; 865; 866 k. ú. Dolní Tošanovice a 98/2 k. ú. Horní 
Tošanovice). 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
Ad. 9) Smlouvy o zřízení věcného břemene (číslo IP-12-8009145/02) 
 
Starosta předloţil zastupitelům Smlouvu o zřízení věcného břemene (číslo IP-12-8009145/02) 
od pana Ocelky. Zastupitelé se seznámili se smlouvou a poté starosta vyzval k hlasování  
o podpisu této Smlouvy o zřízení věcného břemene (číslo IP-12-8009145/02). 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
Ad. 10.) Ţádosti 
 

a) Ţádost o dofinancování provozu Základní školy na rok 2011 
Starosta uvedl, ţe v loňském roce byla pro ZŠ schválena niţší částka neţ v předešlých 
letech a to celkem asi o 50 tis. Kč, ale zároveň si zastupitelé odsouhlasili, ţe pokud to 
bude škola potřebovat, budou jí prostředky navýšeny po podání ţádosti. Starosta 
podotkl, ţe on je pro vyhovění ţádosti paní ředitelky a dofinancování provozu 
Základní školy na rok 2011 uvolněním finančních prostředků ve výši 50.000,- Kč 
z obecního rozpočtu na provozní a mzdové náklady. 
Po krátké diskuzi se zastupiteli navrhl starosta hlasování o uvolnění finančních 
prostředků ve výši 50.000,- Kč pro dofinancování provozu Základní školy na rok 
2011. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

b) Ţádost o dofinancování provozních nákladů ISÚ Komorní Lhotka 
Starosta předloţil ţádost od ISÚ Komorní Lhotka o dofinancování provozních 
nákladů. Uvedl, ţe z naší obce je v tomto ústavu jedna spoluobčanka a i kdyţ ví, ţe 
obec nemá mnoho finančních prostředků nazbyt, navrhuje za sebe alespoň finanční 
dar ve výši 2.000,- Kč. 
 
Místostarostka podotkla, ţe letos uţ jsme ISÚ jeden finanční dar poslali. 
 
Starosta vyzval ostatní, aby se vyjádřili k ţádosti.  
 
N. Honzáková navrhla, aby se přispělo alespoň malou částkou. 
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Poté starosta vyzval přítomné k hlasování o finančním daru ve výši 2.000,- Kč pro 
dofinancování nákladů ISÚ Komorní Lhotka. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

Ad. 11.) Zpráva o provedené veřejnoprávní kontrole v ZŠ Dolní Tošanovice 
 
M. Gongolová seznámila zastupitele se zprávou o provedené veřejnoprávní kontrole v ZŠ 
Dolní Tošanovice, která proběhla dne 1. 11. 2011. Výsledek kontroly: kontrolou nebylo 
zjištěno porušení ţádných závazných předpisů. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad. 12.) Diskuse 
 
Smlouva o dodávce pitné vody 
Starosta informoval zastupitele, ţe se blíţí doba odečtu vodného za 2. pololetí 2011 a bylo by 
také potřeba projednat novou smlouvu na dodávku pitné vody. Předloţil zastupitelům 
návrh nové smlouvy k nahlédnutí a připomínkám. (viz. příloha č. 4) 
 
V. Pohludka se zeptal, zdali by obec neměla zvednout cenu vody za 1m3 od příštího roku? 
 
Starosta odpověděl, ţe to můţeme projednat na jaře příští rok. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Kontrola vodovodu 
Starosta oznámil zastupitelům, ţe dnes proběhla na obci kontrola vodovodu z hygieny. 
Máme dlouhodobě dobré výsledky kvality vody a můţeme tak zaţádat o sníţení četnosti 
rozborů vody, takţe obec ušetří i na nákladech za tyto rozbory. Sepíše se tedy ţádost. 
Protoţe má voda u nás dobrý průtok, tak se taky nekazí. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Stavební úpravy na hřišti 
Starosta informoval přítomné, ţe v rámci budovy na hřišti, nelze jiţ hýbat s m2 stanovené na 
určité vyuţití: kultura, administrativa atd., ale lze ještě řešit dispoziční moţnosti budovy jako 
takové a dal zastupitelům náhled plánu budovy s navrţenými změnami: 

- Kuchyňka: zvětšení a zabudování okna, bude tak mít denní světlo. 
- Jak procházet ze společenského sálu do sociálního zařízení – bude vybudována jedna 

průchozí šatna. 
- Společenský sál: odstranění zděné příčky do určité délky. 
- Zmenšení místnosti pro starostu: dojde tak ke zvětšení místnosti pro referentku, 

účelem je, aby byla blíţe ke knihovně. 
N. Honzáková podotkla, ţe dříve se tam počítalo s archivem, takţe tam také měly být 
regály a proto nebude tato změna ţádný problém. 
Starosta uvedl, ţe archiv můţe být i nahoře. 

- Terasa: dojde k nadstřešení zádveří. 
Starosta dále uvedl, ţe úpravy bude projednávat s panem Mojţíškem, zda vše vyhovuje 
bezpečnostním předpisům a poté se bude teprve dělat smlouva o dílo. 
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SZIF 
Starosta oznámil, ţe jsme byli vyzváni k podpisu dohody, po obdrţení potvrzení  
o bezdluţnosti od finančního úřadu se objednáme na schůzku a dojde k podpisu dohody. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
 
Obecní byt na hřišti 
Starosta informoval přítomné, ţe u obcí, které nemají stanovenou radu, rozhoduje  
o přidělení obecního bytu starosta. Uvedl, ţe přišly celkem tři nabídky, ţádosti zváţil  
a rozhodl se pro pana Petra Kohuta, který bude byt vyuţívat jako dočasné řešení, přibliţně 
po dobu 2 let. Rozhodl se takto proto, ţe byt není vhodný k dlouhodobému bydlení a ani pro 
rodinu s dětmi. Nájemní smlouva bude uzavřena od 1. 1. 2012. V bytě budou ještě na 
náklady obce opraveny přímotopy a bude ralizována i výměna oken. 
 
A. Škuta se zeptal, zda zde byla provedena  elektro revize? 
 
Starosta odpověděl, ţe ano. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Návrh rozpočtu 
Místostarostka uvedla, ţe podle jednání finančního výboru, by měla paní účetní udělat návrh 
rozpočtu, ale tak aby se s ním mohli seznámit zastupitelé předem. 
 
M. Gongolová uvedla, ţe návrh bude hotový do dalšího zasedání, konkrétně do konce 
měsíce listopadu 2011 a včas vyvěšen. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Další zasedání zastupitelstva 
Starosta navrhl, jako termín dalšího zasedání zastupitelstva obce Dolní Tošanovice 15. 12. 
2011 v 17 h. pravděpodobně na motelu. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Poté si vzal slovo host pan J. Dorda 
Poděkoval za odvedenou práci na budově na hřišti. Bývalá sestava zastupitelstva s paní 
starostkou se tak dostala spolu s dnešními zastupiteli do finále a drţí jim palce, aby se jim 
uspořádání v budově dobře povedlo. Dále uvedl, ţe počítá i s akcemi se školičkou do 
budoucna. Navrhl, aby WC bylo přístupné zvenku při akcích a aby na pánském WC byly 
minimálně 3 kabinky a nepřecházelo se přes venek s ručníky. 
Podotkl, ţe je nutné, aby zastupitele celý proces výstavby budovy sledovali, on sám tam 
chodí dvakrát denně, nezasahuje do prací, ale děkuje za práci, chtěl by se doţít toho, aby 
byla budova hotová. 
Dále uvedl, ţe novému nájemníkovi na hřišti bude nutno pomoci a je také potřeba 
poděkovat paní Vrublové, ţe sportovcům pomáhala se zázemím.  
Obec má také dobrého pracanta pana Plevniu, bylo by třeba mu přidat dalšího pomocníka, 
aby nebyl na vše sám, minulý pomocník z Dobratic se osvědčil.  
Poté zmínil, ţe pan starosta se účastnil zakončení sezóny stejně jako pan starosta z Horních 
Tošanovic. Fotbal si vede dobře, na jaře bude finále ve Frýdlantu. 
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Pan Dorda promluvil k panu V Pohludkovi: „Pane starosto hasičů, byl jste nadšenec 
pinkponku, já téţ, pan Kubatka také a budeme ho mít k dispozici, tak snad to nedopadne 
jako s kurtem. Stůl je vynikající. Je to krásné. Všechna čest.“ 
Dále uvedl: 
„Jedná se o pokračování práce z minulého volebního období, doufám, ţe budete takto 
pokračovat dál. Zájezd do Varína byl a je tu teď spousta akcí, do kterých se dá zapojit. 22. 2. 
to bude 5 let, co je bývalý motorest mimo provoz, majitel si doposud před ním neuklidil 
stavební materiál, jednejte proto s novým majitelem, aby se to odklidilo, můţete k tomu 
jednání přizvat i nás. Dále prosím, aby všechny mé fotografie kolovaly na Vašich pracovních 
schůzkách, aby se s tím všichni seznámili a dostali se do toho dění.“ 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 20:30 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
M. Gongolová   ______________ 
   
Mgr. N. Honzáková   ______________ 


